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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till finansminister Mikael Damberg (S)

2021/22:153 Återinförd fastighetsskatt

Fastighetsskatten var en skadlig skatt som slog hårt mot hushållen, och som inte 
bör återinföras. Magdalena Andersson med flera socialdemokratiska företrädare 
har dock i en rapport som presenterades i våras argumenterat för en återinförd 
fastighetsskatt. Det vore mycket dåligt för Sverige och för svenska hushåll.

Riksdagens utredningstjänst har gjort beräkningar som visar ett en återinförd 
fastighetsskatt kan innebära närmare 50 000 kronor i skatt om året för ett 
vanligt hus i Stockholms län. Det är mycket pengar – och det kommer att slå 
hårt mot inte minst pensionärer och barnfamiljer som redan i dag ofta har 
mindre marginaler i plånboken.

Min fråga till finansminister Mikael Damberg lyder därför:

 

Avser ministern att återinföra fastighetsskatten?

………………………………………

Kjell Jansson (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck

Från Riksdagsförvaltningen
2021-12-03
Besvaras senast
2021-12-17


